

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Soil Organic Carbon and Nitrogen Stock and Vertical Distribution Pattern of Typical Forest in Lushan**  
**(庐山典型性森林土壤 SOC、N 贮量及垂直分布格局)**

Q. ZHANG, F. Z. YU, Z. Q. ZHANG, L. LI, L. Y. LEI, S. K. ZHANG, J. CHEN.....1

**Analysis of a Heavy Warm Area Rainstorm over Dalian**  
**(大连地区一次暖区大暴雨过程分析)**

X. C. CAO, G. B. XIA.....9

**Coriolus Versicolor Polysaccharide Inhibitory Effect on Potato Virus Y and Field Control Effect**  
**(云芝多糖对烟草马铃薯 Y 病毒病的抑制作用及田间防治效果)**

G. L. HUANG, C. F. KUANG, D. X. CHEN.....19

**Exosome—Potential Target for Clinical Application**  
**(外泌体——临床运用的潜在靶点)**

D. B. GUO, X. Q. ZHU, X. H. PAN.....24

**Asian Elephants Research Review in China**  
**(我国亚洲象研究综述)**

X. M. GUO, Y. X. TAO, L. X. WANG.....31

**The Application of Natural Gas Hydrate Technology**  
**(天然气水合物技术的应用)**

H. WANG, L. Q. LI.....37

**On the Origin of the *Shangyuan Jinian* Period-Since-Grand-Epoch**  
**(上元积年本原探索)**

Y. X. WANG.....42

**Detection on the Content Variation of 17 Elements in Garlic Seed under Water Cultured Germination for Different Hours**  
**(关于大蒜水培发芽 0、24、48、72、96 小时 17 种元素变化的实验检测报告)**

P. P. HE, J. S. FENG.....55

**Periodic Influence of Sunspot Activity on Production of Measles Virus Single Harvest Fluid**  
**(太阳黑子活动对麻疹单次病毒收获液生产的周期性影响)**

D. L. GONG.....60

**Experimental Study of Adsorption Desalination System**  
**(吸附式海水淡化系统实验研究)**

H. T. MA, J. Y. ZHANG, C. F. LIU, F. LV, X. Y. LIN, Z. Z. MIAO.....65

**Laboratory Surveillance Result Analysis of Epidemic Cerebrospinal Meningitis**

**(EMC) in Guizhou Province**

(贵州省流行性脑脊髓膜炎实验室监测结果分析)

X. F. YE, C. T. LIU, S. Y. ZHAO, L. ZHANG, Q. ZHU, G. REN..... 73

**A Comparison Study of Extreme Climate Changes in Different Areas in Northern China**

(近几十年来中国北方极端气候变化对比研究)

X. K. QI, Y. TANG, Y. Zhou, D. L. LI..... 79

**Analysis on the Geological Structure Characteristics of the Lower Zone of**

**Zangnan Zhuo Wood Day**

(藏南卓木日 - 俗坡下带地质构造特征浅析)

Y. F. SHAO..... 88